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Referat fra skolebestyrelsesmøde mandag den 27. maj 2024 
 
1. Godkendelse af referat og dagsorden  

Intet at bemærke 
2. Kommende skoleår 2024/2025 - Kolt  

Vi er ikke helt på plads med grupperne endnu, overordnet set er vi på plads på medarbejdersiden. Vi ser 
udskrivninger i udskolingen og indskrivninger i indskolingen. Så snart det er på plads, sendes oversigten til 
bestyrelsen. Slut april rykkede der to grupper til Kolt, og endnu to flytter i forbindelse med det nye skoleår. 
Der vil så være fyldt op i Kolt. 
Vi har pædagog- og lærerstillinger i opslag, på lærersiden fem vikariater (barsler og anden orlov) på 
pædagogsiden tre faste og fire vikariater (barsler og anden orlov). 

3. Økonomi - Statusgennemgang og forventet resultat  
Jens gennemgår økonomien. Lige nu ser resultatet ud til et merforbrug på knap 3 millioner, i det beløb er der 
ikke taget højde for de SFO-indmeldelser, der kommer pr. 1. august, hvilket vil nedskrive merforbruget med 
godt en million. Ydermere har vi grundet en regnefejl for tillæg til pædagogerne og medhjælperne en 
engangsudgift på 950.000, - Det faktiske merforbrug er derfor omkring 1 million.  

4. Drøftelse af besparelser budget 2022, herunder klassekvotient i 8. – 10. klasse 
I 2022 blev der i forbindelse med budgetforliget vedtaget en besparelse i specialklasser og på Langagerskolen 
på 8.-10. klassetrin, hvilket betyder, at klassekvotienten sættes op eller antallet af medarbejdere sættes ned. 
Besparelsen blev udmøntet som en generel takstnedsættelse. Antallet af elever på Langagerskolen vil således 
have betydning for, hvor stort et beløb, vi sparer, hvilket vi følger nøje. 

5. Undervisningsmiljø vurdering 
Der skal laves undervisningsmiljø vurdering i løbet af efteråret 

6. ”Piger på Langagerskolen” 
Mette bringer ind, om vi skal prøve at se på, om vi skal have et fokus på at etablere fællesskaber for piger. 
Det skal ikke nødvendigvis være med udgangspunkt i bestemte interesser, men det at være sammen. Jens og 
Lisbet tager det med til en drøftelse i ledelsen. 



 

 

7. Eventuelt. 
Datoer for kommende års møder: 
26. august 2024 kl. 18-20  
Tema forældresamarbejde og mødeplanlægning for det kommende skoleår. De pædagogiske ledere deltager 
30. september 2024 kl. 16.00-19.30  
Tema om de 12 anbefalinger om brug af skærm i skolen med deltagelse af elevrådet og de pædagogiske 
ledere 
4. november 2024 kl. 18-20 
20. januar 2025 kl. 18-20 
24. marts 2025 kl. 18-20 
28. april 2025 kl. 18-20 
26. maj 2025 kl. 18-20 
Mandag d. 24. juni skal der 199 elever og 141 medarbejdere til Djurs Sommerland og 18 elever og 13 
medarbejdere til Skandinavisk Dyrepark 
Torsdag d. 27. juni er der translokation for afgangseleverne 
 


